

FAB PARKET VƏ MEBEL TUTKALI (840)

MƏHSUL HAQQINDA: Polivinil asetat və su əsaslı, parketlərin beton zəmin üzərinə yapışdırılması üçün tətbiq edilmiş, yüksək yapışma gücünə malik, qoxusuz, ağ və ya çəhrayı rəngli yapışdırıcıdır.

TƏTBİQİ: **FAB PARKET VƏ MEBEL TUTKALI (840)** hər növ taxta, kağız, karton yapışdırılmasında, mebel istehsalında istifadə olunur. Özəlliklə parketlərin beton üzərinə yapışdırılması üçün idealdır. **FAB PARKET VƏ MEBEL TUTKALI (840)** tətbiqindən əvvəl səth toz, kir və yağdan təmizlənməlidir. Tutkal tətbiq olunacaq səthin kənarlarından daşacaq miqdarda sürtülməli, daşan hissələr dərhal nəmli bezlə silinməli, bir az gözlədikdən sonra yapışdırılmalıdır. Tətbiq edildikdən maksimum 10 dəqiqə sonra yapışdırma işi görülməlidir. Hər istifadədən sonra qutunun ağzı tam bağlanılmalıdır. Tutkal səthə daraqla tətbiq olunmalıdır. İstifadədən sonra alətlər su ilə təmizlənmə bilər.

İNCƏLDİLMƏSİ: İstifadəyə hazırdır.

QURUMA VAXTI (20°C, 65% nisbi rütubətdə): 30 dəqiqə ilə 2 saat arasındadır.

SƏRFİYYAT: Tətbiq edilən təbəqənin qalınlığından və səthin növündən asılı olaraq 150-250 qr/m².

QEYD: Tətbiq ediləcək səthlərin və məkanın temperaturu +10°C ilə +30°C arası olmalıdır.

SAXLAMA MÜDDƏTİ: 2 ildir. İdeal saxlanma temperaturu +5°C ilə +30°C arasındadır. (ağzı açılmamış orijinal qutuda, sərin və kölgəli yerdə, donmaqdan və birbaşa günəş şüalarının təsirindən qorumaq şərti ilə).

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

R 22 Udulması sağlığa zərərliyə.

S 2 Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın.

S 24/25 Göz və dəri ilə təmas etdirməyin.

S 46 Udulduqda dərhal həkimə müraciət edin, qarşılaşma və ya etiketi göstərin.

YARANA BİLƏCƏK PROBLEMLƏR:

Bağlı qutuda qabıqlanma olması qutunun hava aldığı, çökmə və ya ayrışma varsa həddindən artıq soyuq və ya çox isti şəraitdə saxlanıldığını göstərir. Səth həddən artıq çirkli olarsa materialın yapışmayaraq səthdən qopması və ya soyulması müşahidə olunur. Bu və bunun kimi problemlərlə qarşılaşdıqda qutu üstündəki partiya nömrəsi ilə texniki servise müraciət etsəniz probleminizlə yaxından maraqlana bilərsiniz.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR.

FAB PARQUET AND FURNITURE ADHESIVE (840)

DESCRIPTION: Polyvinyl acetate and water-based, suitable for sticking of the parquets to the concrete surfaces, white or pink, odorless adhesive with high adhesion power.

APPLICATION: FAB PARKUET AND FURNITURE ADHESIVE (840) is used in adhering of all types of wood, paper, cardboard, and is also in furniture production. Ideal for sticking of parquets to the concrete surfaces. The surface prior to the application of **FAB PARKUET AND FURNITURE ADHESIVE (840)** should be cleaned of dust, dirt and oils. Apply excessive amount of adhesive to the surface, immediately clean the overflowing parts with wet cloth, wait a little and stick. After the adhesive has been applied wait no more than 10 minutes for sticking. Tightly close the cover after each use. The adhesive should be applied to the surface with comb. Tools can be cleaned with water after use.

THINNING: Ready to use

DRYING TIME (20°C, 65%HR): Between 30 minutes and 2 hours.

CONSUMPTION: 150-250mg/m² depending on the thickness and type of the surface.

NOTE: During the application the surface and the place temperature should be between +10°C and +30°C.

SHELF LIFE: 2 years. The ideal storage temperature is between +5°C and +30°C. (In an unopened original container in cool, safe from freezing and direct influence of the sun rays).

SAFETY MEASURES:

R22 Swallowing is harmful for health.

S 2 Keep far from children.

S24/25 Avoid contact with skin and eyes.

S 46 If swallowed immediately call for a doctor and show him the box or label.

PROBLEMS OCCURING WHILE KEEPING AND USING:

Incrustation in closed container is caused by air leakage; sediment is caused by keeping in a colder environment. If the surface is too dirty the material can come unstuck and be stripped off. If you are having problems like this please contact Technical Service with any problem which you are interested in and take a party number on the container with you.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE.

FAB PARKET VƏ MEBEL TUTKALI (840)

О ПРОДУКТЕ: Не имеющий резкого запаха, обладающий высокой адгезией прозрачный клей белого и розового цвета, на основе поливинилацетата (ПВА) и воды, используемый для укладки паркета на бетонную основу.

ПРИМЕНЕНИЕ: FAB PARKET VƏ MEBEL TUTKALI (840) используется для приклеивания всех видов древесины, паркета, бумаги и картона. Идеален для приклеивания на бетонную основу. Перед использованием поверхность следует очистить от грязи, пыли и жира. Клей ПВА следует наносить на поверхность в большом количестве, вытекающие остатки немедленно удалить влажной тряпкой, затем немного подождать приклеить. Для приклеивания нанесенный клей можно держать открытым не более 10 минут. После каждого использования банку следует туго закрыть. Клей наносится на поверхность с помощью гребенки. После использования инструменты промыть водой.

РАЗБАВЛЕНИЕ: Готов к использованию.

ВРЕМЯ ВЫСЫХАНИЯ (20°C, 65% ОВ): Между 30 минутами и 2 часами.

РАСХОД: В зависимости от толщины слоя клея и вида поверхности - 150-250г/м².

ПРИМЕЧАНИЕ: Температура помещения и поверхности должна быть между +10°C и +30°C.

СРОК ХРАНЕНИЯ: 2 года. Идеальная температура хранения между +5°C и +30°C arasıdır (при условии хранения в герметичной оригинальной банке, в прохладном помещении, вдали от прямых солнечных лучей).

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:

R22 при глотании опасно для здоровья.

S 2 Держите вдали от детей.

S 24/25 Избегайте контакта с кожей и глазами.

S 46 В случае глотания обратитесь к врачу и покажите ему этикетку.

ВОЗМОЖНЫЕ ПРОБЛЕМЫ ПРИ ИСПОЛЬЗОВАНИИ:

Расслоение в закрытой упаковке говорит о проникновении воздуха в упаковку, осаждение или разложение говорит о хранении в крайне холодном или же наоборот крайне теплом помещении. Если поверхность слишком грязная или краска не достаточно растворена, это приведет к неустойчивости краски на поверхности и отслоению ее от поверхности. При столкновении с такого рода проблемами обращайтесь в технический сервис, взяв с собой при этом партийный номер продукта указанный на упаковке.

ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ПРИМЕНЕНИЕ ФИРМА-ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.